



Pave Your Golden Career in Taiwan!

Curious about how the Taiwan Gold Card and diverse resources level up your career? Don't miss this opportunity to ignite your professional journey and unlock boundless possibilities in the Heart of Asia! Join us at NTUST to pave your Golden future.

The event will provide invaluable insights and guidance for your next chapter after graduation. We invite you to explore the benefits of working here, how the Taiwan Gold Card can help, and insider tips for career advancement.

- **Date & Time:** May 30, 2024 (Thu) 14:00-16:00
- **Location:** Room 202, International Building, National Taiwan University of Science and Technology
- **Registration Link:** <https://seminars.tca.org.tw/D10s00025.aspx>
- **Hosts:** Administration for Digital Industries, Ministry of Digital Affairs, Taipei Computer Association, National Taiwan University of Science and Technology

- **Event schedule:**

Time	Agenda	Representative
13:30-14:00	Sign In	
14:00-14:10	Opening	
14:10-14:30	Taiwan: Career Path Mapping in the Heart of Asia	International Talent Taiwan Office, NDC



14:30-14:50	Go for Gold: Taiwan Gold Card (Digital Field) and Incentive Program	Taipei Computer Association
14:50-15:10	Unlocking Your Potential: Keys to Career Growth	CakeResume
15:10-15:20	Experience Sharing: Career Adventure in Taiwan	Gold Card Holder
15:20-16:00	Q&A	

● **Contact Us:**

Miss Chuang

+886-2-2577-4249 ext. 849

hello@digigoldcard.tw

<https://digigoldcard.tca.org.tw/>

<https://www.linkedin.com/company/digigoldcard>

在臺灣開啟你的黃金職涯！

對於臺灣就業金卡和多元資源如何提升職涯感到好奇嗎？別錯過這個絕佳機會，讓我們一同點燃您在亞洲之心的精彩旅程，解鎖無限可能！歡迎踴躍參加這場說明會，讓您的黃金未來煥然一新。

這次活動將分享實用資訊與豐富資源，助您在畢業後更順利地留在臺灣。我們誠摯邀請您一同來瞭解在臺灣工作的優勢、臺灣就業金卡的助益，以及更多職涯升級的密技。

- **活動時間:** 2024/05/30 (四) 14:00-16:00
- **活動地點:** 國立臺灣科技大學國際大樓202室
- **報名連結:** <https://seminars.tca.org.tw/D10s00025.aspx>
- **主辦單位:** 數位發展部數位產業署、台北市電腦商業同業公會、國立臺灣科技大學國際事務處

- **活動流程:**

時間	議程	代表
13:30-14:00	報到	
14:00-14:10	開場	
14:10-14:30	亞洲之心：國際人才在臺攻略	國家發展委員會國際人才服務及延攬中心
14:30-14:50	璀璨未來：數位領域就業金卡暨來臺交流措施	台北市電腦商業同業公會
14:50-15:10	成長飛馳：職涯升級密技	川陀數位股份有限公司 (CakeResume)



15:10-15:20	在臺經驗：金卡持有人心得分享	金卡持有人
15:20-16:00	Q&A	

● 聯絡資訊：

台北市電腦商業同業公會 莊小姐

+886-2-2577-4249 ext. 849

hello@digigoldcard.tw

<https://digigoldcard.tca.org.tw/>

<https://www.linkedin.com/company/digigoldcard>